
PROTOKÓŁ Nr VI.2015

z VI sesji VII kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu
27 kwietnia 2015 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 13.00 – 16.20

W sesji uczestniczyło 15 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń – Radna Henryka Kapuścik.

Ponadto w sesji udział wzięli:
- Wójt Gminy                                                                               - Henryk Mach
- Skarbnik Gminy                                                                         - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                                            - Adam Biernacki
- dyr. GZOS                                                                                  - Alina Piśniak
- dyr. GOPS                                                                                  - Aneta Maj-Desperak
- dyr. GOKSiR                                                                              - Małgorzata Izydorczyk
- dyr. Gminnej Biblioteki Publicznej                                            - Renata Małyska-Pilśniak
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P r o p o n o w a n y  p o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie  prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności komisji Rady w okresie międzysesyjnym.
7. Zapytania  i  wolne  wnioski   mieszkańców. 
8. Informacja  starosty  powiatu  kłobuckiego  na  temat  planowanych  zadań  powiatu  na  terenie 

Gminy Przystajń.
9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2014.

10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Oświaty Samorządowej za rok 2014.
11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji za rok 2014.
12. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za rok 2014.
13. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1)  poparcia  stanowiska  Rady  Powiatu  w  Kłobucku  odnośnie  alokacji  środków  unijnych 
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014 – 2020, 
w  związku  z  podjętą  przez  Zarząd  Województwa  Śląskiego  decyzją  o  zmniejszeniu 
w ostatecznym projekcie RPO WSL 2014 – 2020 wsparcia unijnego środkami finansowymi 
wzmocnienia potencjału służb ratowniczych w ramach osi priorytetowej V Ochrona środowiska 
i efektywne wykorzystanie zasobów (Podinsp. Mrozek A.),
2) zmiany Uchwały Nr XXIX/11/09 Rady Gminy Przystajń z dnia 23 lutego 2009 r. w sprawie 
ustalenia  regulaminu  określającego  niektóre  zasady  wynagrodzenia  za  pracę  oraz  zasady 
przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia,  nagród  i  dodatków  socjalnych  nauczycielom 
zatrudnionym  w  oświatowych  jednostkach  organizacyjnych  na  terenie  Gminy  Przystajń 
(dyr. GZOS),
3) przejęcia od Powiatu Kłobuckiego zadań w zakresie budowy chodnika w drodze powiatowej 
(Skarbnik Gminy), 
4) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2015 rok (Skarbnik Gminy).

14. Interpelacje i odpowiedzi na zapytania radnych.
15. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
16. Zamknięcie sesji.
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A d 1
Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń, Radna Henryka Kapuścik. 
Powitała wszystkich obecnych na sali. 

A d 2
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad –  na sali obecnych jest 
15 Radnych. 

A d 3
Przewodnicząca przedstawiła Radnym propozycję porządku obrad.  Powiedziała,  że 
punkt 7. Informacja starosty powiatu kłobuckiego na temat planowanych zadań powiatu na terenie 
Gminy Przystajń zostanie usunięty z porządku obrad,  ponieważ starosta nie mógł przyjechać. 
Zaprosimy go na następną sesję.  Po usunięciu tego punktu wszystkie kolejne punkty zostają 
przesunięte o punkt,  czyli punkt 9  stanie się punktem 8,  itd.  Poprosiła w imieniu Wójta 
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 
nieruchomości położonej w miejscowości Kuźnica Nowa,  stanowiącej własność Gminy Przystajń 
i projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII.272.2014 Rady Gminy Przystajń z dnia 
30  czerwca 2014  r. (z późn.  zm.)  w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na budowę 
stacji uzdatniania wody w Przystajni.
Wójt powiedział,  że projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości dotyczy sprzedaży 
budynku po przedszkolu w Kuźnicy Nowej;  do drugiego projektu dot.  stacji uzdatniania wody 
w Przystajni musimy natomiast nanieść zmiany.
Przewodnicząca zapytała kto z Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad 
w punkcie 12.  Rozpatrzenie projektów uchwał projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze 
przetargu nieruchomości położonej w miejscowości Kuźnica Nowa,  stanowiącej własność Gminy 
Przystajń jako podpunkt 5  i projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII.272.2014 
Rady Gminy Przystajń z dnia 30  czerwca 2014 r. (z późn.  zm.)  w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej na budowę stacji uzdatniania wody w Przystajni jako podpunkt 6. 
Porządek obrad po uwzględnieniu tych zmian został ustalony jednogłośnie (15 Radnych za).

A d 4
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był wyłożony w biurze Rady Gminy, można było się 
z nim zapoznać. Dlatego poprosiła o przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez głośnego czytania. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie (15 Radnych za).

A d 5
Wójt odczytał sprawozdanie ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym –  stanowiące 
załącznik do protokołu. 
Wójt poinformował również o tym,  że podpisano umowę na wykonanie chodnika w Ługach-
Radłach przy ul. Kościelnej. Została rozpoczęta również procedura dot. chodnika w Przystajni przy 
ul.  Szkolnej i ul.  Nowej.  24  kwietnia 2015  r.  zakończyła się kontrola Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. Radni zostaną zaznajomieni z jej wynikami. 
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś uwagi i zapytania do sprawozdania z działalności Wójta 
Gminy w okresie międzysesyjnym.
W związku z brakiem uwag i zapytań przeszliśmy do punktu kolejnego.

A d 6
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Komisji –  Radny 
Janusz Leśniak.
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś uwagi i zapytania do sprawozdania Komisji Rewizyjnej.
W związku z brakiem uwag i zapytań przeszliśmy do punktu kolejnego.
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A d 7
Przewodnicząca powiedziała,  że wprowadziliśmy punkt „Zapytania i wolne wnioski 
mieszkańców” po to, żeby mieszkańcy mogli w nim zadać pytania bądź wyrazić wnioski. 
W związku z brakiem mieszkańców obecnych na sesji przeszliśmy do punktu kolejnego. 

A d 8
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2014  przedstawiła 
Dyrektor GOPS Pani Aneta Maj-Desperak – stanowi załącznik do protokołu. 
Radny Janusz Leśniak zapytał czy to sprawozdanie musiało być,  aż takie długie.  Stwierdził,  że 
szkoda, iż Radni nie otrzymali go wcześniej w formie pisemnej, żeby mogli się z nim zapoznać.
Dyrektor GOPS powiedziała,  że przeprasza,  iż to sprawozdanie było  takie długie,  ale jest nowa 
Rada, więc chciała, żeby Radni mogli szczegółowo zapoznać się z działalnością GOPS. 
Wójt powiedział, że można to sprawozdanie zamieścić na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 
Urzędu Gminy Przystajń wcześniej i wtedy Radni będą mieli możliwość szczegółowego zapoznania 
się z przedstawionymi informacjami. 
Radny Jan Sas zapytał czy Pan Stanisław Bulik jest otoczony odpowiednią opieką przez GOPS, 
ponieważ on wymaga szczególnej opieki, a „nie pije”.
Dyrektor GOPS powiedziała, że nie może odpowiedzieć na to pytanie. 
Radny Zbigniew Kmieć powiedział,  że weszła nowa ustawa odnośnie świadka pokrzywdzonego 
i chciał wiedzieć czy coś w związku z tym się u nas w GOPS dzieje.
Dyrektor GOPS odpowiedziała, że zna tą ustawą. Dodała również, że na przemoc są szczególnie 
wyczuleni.
Radny Janusz Leśniak zapytał czy może jechać więcej dzieci na kolonie,  ponieważ ostatnio 
pojechały tylko 3 osoby. 
Dyrektor GOPS odpowiedziała, że wnioskowaliśmy o 27 osób z czego dostaliśmy środki tylko na 
3 osoby.
W związku z brakiem dalszych uwag i zapytań przeszliśmy do punktu kolejnego.

A d 9
Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Oświaty Samorządowej za rok 2014 przedstawiła 
Dyrektor GZOS Pani Alina Piśniak – stanowi załącznik do protokołu. 
Radny Zenon Piśniak zapytał czy GZOS ma wpływ na to jaki kierowca jeździ, ponieważ są skargi 
i uwagi rodziców, że kierowca zasypia. 
Dyrektor GZOS odpowiedziała, że zgłosi to do firmy.
Radny Janusz Leśniak zapytał jaką kwotę nauczyciele otrzymali na dodatki wyrównawcze.
Dyrektor GZOS odpowiedziała, że teraz nie ma tej informacji przy sobie, ale zgodnie z ustawą ta 
informacja została złożona do biura rady. 
Radny Edward Chamela zapytał jaką kwotę dzieci otrzymały na podręczniki (na wyprawkę 
szkolną).
Dyrektor GZOS odpowiedziała,  że w tamtym roku były to podręczniki tylko do pierwszej klasy 
i kosztowały one 5 499,45  zł,  teraz będzie pierwsza i druga klasa podstawówki i pierwsza klasa 
gimnazjum. Co roku ta kwota będzie rosła. 
Radny Janusz Leśniak zapytał o wnioski unijne.
Dyrektor GZOS odpowiedziała, że obecne projekty się kończą i czekamy na nowe nabory. 
W związku z brakiem dalszych uwag i zapytań przeszliśmy do punktu kolejnego.

A d 10
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji za rok 2014 
przedstawiła Dyrektor GOKSiR Pani Małgorzata Izydorczyk – stanowi załącznik do protokołu. 
Radny Janusz Leśniak zapytał w jakim zakresie GOKSiR opiekuje się placem zabaw przy 
Zespole Szkół w Przystajni.
Dyrektor GOKSiR odpowiedziała, że nie jest właścicielem tego terenu i nie ma go we władaniu.
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Dyrektor GZOS dodała, że dzieci szkolne korzystają z tego placu zabaw i dlatego szkoła sprząta 
i kosi trawę.  Jak się coś popsuje to zajmuje się tym Urząd Gminy Przystajń,  Pani Podinspektor 
Marta Okaj.
W związku z brakiem dalszych uwag i zapytań przeszliśmy do punktu kolejnego.

A d 11
Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za rok 2014  przedstawiła Dyrektor 
Gminnej Biblioteki Publicznej Pani Renata Małyska-Pilśniak – stanowi załącznik do protokołu.
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś uwagi i zapytania do sprawozdania.
W związku z brakiem uwag i zapytań przeszliśmy do punktu kolejnego.

A d 12
Przystąpiono     do     rozpatrzenia     projektów     uchwał     w     sprawie  :  

1)  poparcia     stanowiska     Rady     Powiatu     w     Kłobucku     odnośnie     alokacji     środków     unijnych   
w     ramach     Regionalnego     Programu     Operacyjnego     Województwa     Śląskiego     na     lata   2014 – 2020,   
w     związku     z     podjętą     przez     Zarząd     Województwa     Śląskiego     decyzją     o     zmniejszeniu     w     ostatecznym   
projekcie     RPO     WSL   2014  –  2020    wsparcia     unijnego     środkami     finansowymi     wzmocnienia   
potencjału     służb     ratowniczych     w     ramach     osi     priorytetowej     V     Ochrona     środowiska     i     efektywne   
wykorzystanie     zasobów  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr VI.49.2015 w sprawie poparcia stanowiska Rady 
Powiatu w Kłobucku odnośnie alokacji środków unijnych w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014 – 2020, w związku z podjętą przez Zarząd 
Województwa Śląskiego decyzją o zmniejszeniu w ostatecznym projekcie RPO WSL 
2014  –  2020  wsparcia unijnego środkami finansowymi wzmocnienia potencjału służb 
ratowniczych w ramach osi priorytetowej V Ochrona środowiska i efektywne wykorzystanie 
zasobów jednogłośnie (15 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

2)  zmiany     Uchwały     Nr     XXIX  /11/09    Rady     Gminy     Przystajń     z     dnia   23    lutego   2009    r  .   
w     sprawie     ustalenia     regulaminu     określającego     niektóre     zasady     wynagrodzenia     za     pracę     oraz     zasady   
przyznawania     dodatków     do     wynagrodzenia  ,    nagród     i     dodatków     socjalnych     nauczycielom   
zatrudnionym     w     oświatowych     jednostkach     organizacyjnych     na     terenie     Gminy     Przystajń  

Radny Jan Sas stwierdził,  że nasuwa się pytanie,  ponieważ Związek Nauczycielstwa Polskiego 
chciał 15 %, więc dlaczego podnosimy aż o 20 %.
Dyrektor GZOS powiedziała, że Związek Nauczycielstwa Polskiego wnioskował o nie mniej niż 
15 %.
Radny Zbigniew Marczak zaproponował zmianę stawek dot. podwyżki dodatków o 15 %.
Dyrektor GZOS powiedziała, że różnica między 15 %, a 20 % jest niewielka.  
Radny Zbigniew Kmieć stwierdził, że my to uchwalamy, ale to nie jest od razu podwyżka i jest to 
później w kwestii Wójta czy to podniesie, czy nie.
Wójt powiedział, że nie działa to jak automat. Stwarza to tylko możliwość podwyższenia. Dodał, że 
oświata nie jest kosztem, jest ona inwestycją.
Radny Jan Sas stwierdził, że Wójt ma rację w 100 %, ale dlaczego o podwyżkach ma decydować 
jedna osoba. Jest Rada Gminy i to ona powinna o tym decydować.
Przewodnicząca  stwierdziła,  że  jeżeli  przez  Radnego Zbigniewa Marczaka jest  zgłoszona inna 
propozycja to ją przegłosujmy. 
Radny Zbigniew Marczak wycofał swoją propozycję dot. zmiany stawek dodatków o 15 %.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.
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Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr VI.50.2015  w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXIX/11/09  Rady Gminy Przystajń z dnia 23  lutego 2009  r.  w sprawie ustalenia 
regulaminu określającego niektóre zasady wynagrodzenia za pracę oraz zasady przyznawania 
dodatków do wynagrodzenia,  nagród i dodatków socjalnych nauczycielom zatrudnionym 
w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy Przystajń większością głosów 
(12  Radnych za, 3  Radnych wstrzymało się od głosu)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie 
ręki. 
Za głosowali:  R.  Bastrzyk,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  Z.  Kmieć,  
Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Marczak, J. Pilarz, Z. Piśniak, R. Wręczycki. 
Wstrzymali się od głosu: E. Chamela, J. Sas, W. Woźny.

3) przejęcia     od     Powiatu     Kłobuckiego     zadań     w     zakresie     budowy     chodnika     w     drodze     powiatowej  

Przewodnicząca powiedziała, że temat ten był już dyskutowany na wspólnym posiedzeniu komisji 
stałych i trudno jest nam to zrozumieć, że my im te pieniądze dajemy, a oni nam oddają.
Wójt odpowiedział, że my nie jesteśmy właścicielem ani drogi, ani pasa drogowego, a ten chodnik 
chcemy zbudować przy drodze powiatowej.  Logiczne jest to,  że powinno być tak,  że powiat 
przyjmuje pieniądze i realizuje inwestycję,  ale niestety nie chce tego zrobić.  Oni przyjmują tą 
kwotę, oddają nam ją i my będziemy realizować tą inwestycję, a finalnie po skończeniu inwestycji 
będziemy musieli oddać to na mienie powiatu, ale niestety tak jest.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr VI.51.2015  w sprawie przejęcia od Powiatu 
Kłobuckiego zadań w zakresie budowy chodnika w drodze powiatowej jednogłośnie 
(15 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

4) zmian     w     budżecie     Gminy     Przystajń     na   2015   r  ok  

Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Radny Janusz Leśniak zapytał dlaczego została zrobiona zmiana w Dziale 756  Rozdział 75615 
i 75616.
Skarbnik odpowiedziała, że matematycznie nic się nie zmienia. Zmienia się tylko podatnik z osoby 
fizycznej na osobę prawną.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr VI.52.2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Przystajń na 2015  rok jednogłośnie (15  Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie 
ręki. 

5)  sprzedaży     w     drodze     przetargu     nieruchomości     położonej     w     miejscowości     Kuźnica     Nowa  ,   
stanowiącej     własność     Gminy     Przystajń  

Wójt powiedział, że pewnym obciążeniem tej działki jest to, że ta działka przeznaczona jest na cele 
oświaty,  ale w studium chcemy to zmienić pod działkę budowlaną,  żeby przyszły  nabywca mógł 
tam coś zrobić.
Radny Jan Sas stwierdził,  że on  nie  jest  przeciwny  sprzedaży  tej  nieruchomości,  ale  chciał 
poinformować  Radnych,  że  Wójt na zebraniu sołeckim z  mieszkańcami  zobowiązał  się,  że 
pieniądze ze sprzedaży nieruchomości  będą przeznaczone na cele sołectw Antonów i Kuźnica 
Nowa. 
Wójt odpowiedział, że potwierdza to. Dodał, że dla niego głównym celem jaki zostanie wykonany 
z pieniędzy ze sprzedaży jest remont remizo-świetlicy Antonów-Kuźnica Nowa.  
Radny Edward Chamela stwierdził, że oddział przedszkolny został zawieszony, a nie wygaszony.
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Wójt  odpowiedział,  że  czymś  innym  jest  uchwała  odnośnie  zawieszenia  działalności, 
a wygaszeniem trwałego zarządu Gminnemu Przedszkolu Publicznemu w Przystajni. Są to dwie 
różne sprawy.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr VI.53.2015  w sprawie sprzedaży w drodze 
przetargu nieruchomości położonej w miejscowości Kuźnica Nowa,  stanowiącej własność 
Gminy Przystajń jednogłośnie (15 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

6)  zmiany     Uchwały     Nr     XXXVII  .272.2014    Rady     Gminy     Przystajń     z     dnia   30    czerwca   2014    r  .   
(  z     późn  .   zm  .)   w     sprawie     zaciągnięcia     poż  yczki     długoterminowej     na     budowę     stacji     uzdatniania     wody   
w     Przystajni  

Skarbnik omówiła projekt uchwały.  Stwierdziła,  że  różnica  jest  merytoryczna.  Ta  pierwsza 
uchwała  nie  mogła  być  tak  zrobiona,  ponieważ  Regionalna  Izba  Obrachunkowa  nam  to 
zakwestionowała. Po przeprowadzonej dyskusji dodała jeszcze, że nowelizujemy pierwotny projekt 
uchwały.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr VI.54.2015  w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXXVII.272.2014  Rady Gminy Przystajń z dnia 30  czerwca 2014  r.  (z późn.  zm.) 
w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na budowę stacji uzdatniania wody 
w Przystajni jednogłośnie (15 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

Ad 13 i Ad 14
Przewodnicząca poinformowała, że od 1 maja 2015 r. będzie funkcjonował jeden raz w tygodniu, 
tj. w środę w godz. 7:30 – 9:00  punkt pobrań w Wiejskim Ośrodku Zdrowia w Ługach-Radłach. 
Poinformowała,  że jako Rada Gminy Przystajń możemy wybrać 2  ławników na kadencję 
2016-2019.  Kandydatów można zgłaszać do 30  czerwca 2015  r.  Przedstawiła również pismo 
rodziców dzieci z Gminnego Przedszkola Publicznego w Przystajni Oddziału Przedszkolnego 
w Podłężu Szlacheckim o wydłużenie godzin pracy oddziału przedszkolnego z pięciogodzinnego na 
dziewięciogodzinne.
Dyrektor GZOS odpowiedziała, że jeśli rodzice wyrażą chęć przeniesienia dzieci do Przystajni to 
mogą te dzieci chodzić na 9 godzin. Te dzieci mogłyby zostać przywożone i odwożone autobusem 
szkolnym. 
Przewodnicząca podsumowując stwierdziła,  że ze względu na małą liczbę dzieci zgłoszonych do 
oddziału przedszkolnego nie ma możliwości wydłużenia godzin pracy oddziału. Na chwilę obecną 
jedynym  rozwiązaniem  byłoby  przeniesienie  dziecka  do  Gminnego  Przedszkola  Publicznego 
w  Przystajni,  gdzie  funkcjonują  oddziały  dziewięciogodzinne.  Przeczytała także pismo 
dot.  repatriacji.  Dodała,  że poprzednie stanowisko Rady Gminy Przystajń było takie,  że nie 
przyjmujemy repatriantów, ponieważ nie mamy możliwości lokalowych. 
Radny Jan Sas stwierdził,  że stawia  wniosek,  żeby odpowiedź  była pozytywna w sprawie 
przyjęcia tych rodzin. 
Radny Remigiusz Wręczycki powiedział,  że głównym warunkiem dla każdego jest to,  żeby te 
osoby miały pracę. Musimy się nad tym zastanowić, czy jesteśmy w stanie im ją zapewnić. 
Radny Zbigniew Kmieć zapytał czy jest taka gmina, która przyjęła repatriantów.
Dziennikarz powiedział, że temat był mocno zaawansowany w Gminie Lipie, ale nie wie jak to się 
zakończyło.
Radny Jan Sas chciał, żeby Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie sprowadzenia do nas 
repatriantów. On nie chce, żeby temat umarł. 
Radny Zbigniew Kmieć stwierdził, żeby nie działać pochopnie.
Przewodnicząca powiedziała,  żeby Wójt temat rozeznał czy mamy możliwość przyjęcia 
repatriantów. 
Wójt odpowiedział, że przychyla się do tego, żeby temat rozeznać.
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Radny Jan Sas poruszył temat dachu w Ochotniczej Straży Pożarnej Antonów-Kuźnica Nowa. 
Zapytał czy Wójt zrobi kosztorys, czy straż ma go zrobić. W maju 2015 r. trzeba ten dach zrobić, 
przynajmniej tą mniejszą część. 
Wójt powiedział,  że on żałuje, że to nie zostało wprowadzone do budżetu na 2015 rok, że ten 
wniosek wpłynął już po uchwaleniu budżetu, teraz  analizując budżet nie wie z czego ma wziąć 
środki na remont tego dachu. 
Radny Jan Sas uważa, że tam się leje. Musi ten dach zostać zrobiony.
Wójt powiedział, że w ciągu miesiąca, półtorej możemy zrobić kosztorys.
Radny Jan Sas stwierdził, że oprócz Przystajni są też inne miejscowości i na nich też trzeba robić.  
Radny Edward Chamela uważa, że na wspólne posiedzenie komisji lub na następną sesję trzeba 
zaprosić łowczego z Koła Łowieckiego „Węglarz”  Pana Krzysztofa Szyc odnośnie wypłacania 
odszkodowań, ponieważ ludzie czekają na nie już trzy lata. Zapytał również czy te 100 000,00 zł na 
samochód zostaje nadal w dziale bezpieczeństwo przeciwpożarowe. 
Wójt odpowiedział, że mamy prawie pewność, iż szansa na pozyskanie samochodu jest praktycznie 
zerowa, ponieważ tych samochodów na całe województwo śląskie jest 9. Dodał również, że środki 
do innego działu nie mogą zostać przesunięte bez decyzji Rady Gminy Przystajń.  

Ad 15
Ponieważ wyczerpano porządek obrad Przewodnicząca dokonała zamknięcia VI sesji 
VII kadencji Rady Gminy Przystajń.

Protokolant:                                                             Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń
Anna Mrozek                                                                          mgr Henryka Kapuścik
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